

DISNEY PRINCESS
TABLE TOP
36-078-3440
for QFM3339

8.25"
[209.55mm]
TOP

Hallmark
KEEPSAKE

11.625"
[295.275mm]

USE AND CARE INSTRUCTIONS:

- Insert power adapter (included) into the opening on the back of the castle to activate the continuous light show.
- Place one of the princesses on the center stage (as shown) to activate her unique song and light show.
- Change princesses to see and hear different performances.
Note: Removing a princess from center stage during her song and light show will stop the performance. Returning her to center stage within 5 seconds will start the song and light show from the point where it stopped.
- When not in use, display princesses in the openings around the stage (as shown).

IMPORTANT SAFETY PRECAUTIONS:

- For indoor use only.
- Use only the supplied universal adapter.
- Do not use the supplied power adapter for anything other than its intended use.
- Do not hang other ornaments or objects from the decoration.
- To reduce the risk of fire or electric shock, do not expose this device to moisture.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

CAUTION: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that of the receiver.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

CAN ICES-3 (B)/NMB-3 (B)

© Hallmark Licensing, LLC 36-078-3440 QFM3339

FRONT OF STOCK BLACK

8.25"
[209.55mm]
TOP

Hallmark
KEEPSAKE

11.625"
[295.275mm]

INSTRUCTIONS D'UTILISATION :

- Branchez le cordon de l'adaptateur d'alimentation (inclus) dans l'ouverture au dos du château pour lancer le spectacle lumineux en continu.
- Placez l'une des princesses au centre de la scène (comme indiqué) pour découvrir une chanson et un spectacle lumineux uniques.
- Mettez chacune des princesses au centre de la scène pour découvrir tous les spectacles.
Remarque : lorsque vous retirez la princesse du centre de la scène, la chanson et le spectacle lumineux s'arrêteront. Si vous remettez la princesse au centre de la scène en moins de 5 secondes, la chanson et le spectacle lumineux reprendront là où ils se sont arrêtés.
- Mettez les princesses qui ne sont pas utilisées dans les creux autour de la scène (comme indiqué).

IMPORTANTES MESURES DE SÉCURITÉ :

- Pour usage intérieur seulement.
- Utiliser seulement l'adaptateur universel inclus.
- Ne pas utiliser l'adaptateur à d'autres fins que celles prévues.
- Ne pas accrocher d'autres décorations ou objets à la décoration.
- Pour éviter tout risque d'incendie ou de décharge électrique, conserver cet appareil à l'abri de l'humidité.

Le présent mécanisme respecte l'article 15 des règlements de la FCC. Son utilisation est sujette aux deux conditions suivantes :
(1) ce mécanisme ne doit pas causer d'interférence nuisible, et
(2) ce mécanisme doit accepter toute interférence extérieure, y compris celle pouvant entraîner un mauvais fonctionnement.

ATTENTION : Tout changement ou toute modification non approuvés expressément par le fabricant pourrait annuler le droit de l'utilisateur à utiliser le présent mécanisme.

Remarque : Le présent équipement a été testé et satisfait aux limites des mécanismes numériques de catégorie B, suivant l'article 15 des règlements de la FCC. Ces limites sont conçues pour offrir une protection raisonnable contre des interférences nuisibles dans des installations résidentielles. Le présent équipement génère, utilise et peut irradier l'énergie des fréquences radio et, s'il n'est pas installé ni utilisé conformément aux instructions, il peut causer une interférence nuisible aux communications radio. Cependant, il n'est pas garanti qu'une telle interférence ne puisse se produire dans une installation particulière. Si le présent équipement cause une interférence nuisible à la réception d'un signal radio ou télévisé, ce qui peut être déterminé en éteignant et en rallumant l'équipement, il est recommandé à l'utilisateur de corriger la situation en prenant une ou plusieurs des mesures suivantes :
- En réorientant ou en relocalisant l'antenne de réception.
- En augmentant l'espace entre l'équipement et le récepteur.
- En branchant l'équipement dans une prise d'un circuit autre que celui où est branché le récepteur.
- En consultant un détaillant ou un technicien radio/télévision d'expérience.

CAN ICES-3 (B)/NMB-3 (B)

© Hallmark Licensing, LLC 36-078-3440 QFM3339

BACK OF STOCK BLACK